
Van: Partij voor de bomen op Texel <partijvoordebomenoptexel@gmail.com>  
Verzonden: zondag 4 september 2022 21:27 
Aan: Marit de Porto <griffier@texel.nl> 
 
Onderwerp: dringend! 

Geachte burgemeester, college en gemeenteraadsleden, 

In verband met de gemeenteraadsvergadering van a.s. dinsdag sturen wij u deze 'spoed e-mail' met 
het verzoek om 20.000 euro extra uit te trekken voor het behoud (verplaatsen) van bomen die 
door de nieuwbouw bedreigd c.q. gekapt gaan worden, én voor een deskundig tuinontwerp van 
het buitenterrein. We gaan ervan uit dat er al een bedrag is gereserveerd voor de buitenruimte, 
graag willen we dus een hoger bedrag.  

Toelichting: 

De partij voor de bomen op Texel heeft in juli j.l. met o.a. wethouder Remko vd Belt, journalist 
, Groenlinks politicus en projectleider een rondje om de 

Thijsseschool gelopen. 

Erg blij zijn we met het uitgangspunt dat alle bomen in principe behouden moeten blijven.  

Er zullen wel vier kleinere bomen aan de linkerkant van het grote schoolplein verplaatst moeten 
worden, de ijsbaanweide wil ze graag adopteren. We schatten de kosten hiervan op 3000,- 

En de grote eik aan de achterzijde zal aan één tak goed gesnoeid moeten worden tot aan de stam. 
Kosten schatting 200 euro Verder zal er een ruime opening gemaakt gaan worden in de achterzijde 
van de haag, als verbinding tussen Thijssehuus en ijsbaanweide, met behoud van een enkele boom. 
Dit moet zorgvuldig gebeuren. Deze ruime opening zal een meter of zes bedragen. Kosten schatting 
300 euro. 

Waar we absoluut NIET blij van zijn geworden is de geplande kap van de twee prachtige 
zilverlindes op het grote schoolplein. Deze bomen behoren eigenlijk gekoesterd te worden als 
monumentaal erfgoed. Ze werden in 1954 geplant en zijn dus bijna 70 jaar. We willen ze graag ook 
op de gemeentelijke lijst van monumentale bomen geplaatst zien.  

Ons eerste voorstel is daarom: 

Verplaats beide lindebomen naar voren, zodat ze langs de nieuwe entree van het Thijssehuus 
komen te staan. Als u naar de tekening kijkt ziet u dat daar ruimte voor is. We zijn vorige week ook 
wezen kijken met een professionele landschapsarchitect. Zij stelt ook voor dat de zilverlindes een 
paar meter naar voren verplaatst worden zodat ze in de toekomst het beeld blijven bepalen. Of 
bijvoorbeeld de dunste naar de ijsbaanweide verplaatsen en de dikste een paar meter naar voren, 
indien er toch te weinig ruimte is voor béide bomen. 

We hebben voor het verplaatsen van de twee lindes een offerte aangevraagd en deze hebben we 
van ontvangen. Het bedrag is ongeveer 10.000 inclusief een bodem onderzoek van 500 
euro. De gemeente moet dan wel de eerste drie jaar na de verplanting de bomen water geven. Dit 
geeft uiteraard wat extra kosten.  

mailto:partijvoordebomenoptexel@gmail.com
mailto:griffier@texel.nl


Ons tweede voorstel is:  

Huur een landschapsarchitect in voor een professioneel ontwerp van de buitenruimte. Zij kijkt er 
weer anders tegen aan, ziet groei mogelijkheden en ook de waarde van bepaalde soorten bomen 
en struiken. Ze ziet dingen die wij eerder bij ons rondje in juli niet zagen, zoals de beste verdeling 
van parkeerplaatsen aan de linkerzijde ten opzichte van de bestaande bomen. We schatten de 
kosten voor het maken van een ontwerp op 1500 euro. We kennen iemand die het een uitdaging 
zou vinden om het Jac.P.Thijssepark in Amstelveen als voorbeeld aan te houden, met biodiversiteit 
als uitgangspunt. Zoals u weet is biodiversiteit het antwoord op klimaat, hitte- en water-
vraagstukken. Een en ander zou dan ook goed aansluiten bij de heemtuin aan de achterzijde en het 
park. 

Ons derde Voorstel is:  

Wij vinden het belangrijk dat in de toekomst de nieuwe Thijssetuin goed onderhouden wordt. Wij 
stellen  tuin- en boomverzorging voor of het bedrijf . Uiteraard moeten de 
kosten hiervan opgenomen worden in de jaarlijkse begroting van groenbeheer. 

Vriendelijke groet, 

Werkgroep Thijsseschool 

Partij voor de bomen op Texel 

 


